
Protokół Nr XVI/07
z obrad XVI sesji Rady Miasta Piły odbytej w dniu 27 listopada 2007r.

w sali sesyjnej Urzędu Miasta Piły
/czas trwania od godz. 14,00 – 17,40/.

Obrady XVI sesji Rady Miasta Piły otworzyłPrzewodniczący Rady Miasta Piły
Paweł Jarczak stwierdzając, Ŝe w sesji uczestniczy 23 radnych – lista obecności
stanowi załącznik do protokołu.

Przewodniczący Rady powitał przybyłych gości – listy obecności stanowią
załączniki do protokołu.

Sekretarz obrad Jarosław Kotwica przedstawiłinformacj ę w sprawie protokołu
z obrad XV sesji Rady Miasta Piły – informacja stanowi załącznik do protokołu.

Protokół z obrad XV sesji Rady Miasta Piły przyjęty został jednogłośnie, bez
odczytania.

Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Zbigniew Pyziak zapytał, czy
dotarła informacja o zawartej umowie dotyczącej współpracy pomiędzy Klubami
Polonią i Victorią. Stwierdził, Ŝe jeśli takiej umowy nie ma, będzie proponował
wycofanie z porządku obrad pkt. 16 tj. projektu uchwały w sprawie wyraŜenia woli
oddania w dzierŜawę terenu zabudowanego, stanowiącego własność Gminy Piła,
połoŜonego w Pile przy ul. Bydgoskiej na okres powyŜej trzech lat.

Przewodniczący Rady Paweł Jarczak poinformował, Ŝe do Biura Rady takie
porozumienie nie wpłynęło.

Wobec powyŜszego Przewodniczący Komisji Zbigniew Pyziak zgłosił wniosek o
wycofanie druku nr 16 z porządku obrad sesji.

Przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej Radosław Ciemięga zgłosił
wniosek przeciwny tj. o pozostawienie druku nr 16 w porządku obrad sesji
jednocześnie informuj ąc, Ŝe Komisja Gospodarki Miejskiej proponowała
powołanie komisji nadzwyczajnej do zbadania tego problemu.
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Za wnioskiem Przewodniczącego Ciemięgi dot. pozostawienia ww. projektu
uchwały w porządku obrad sesji opowiedziało się 4 radnych, 16 radnych było
przeciwnych, 1 radny wstrzymał się od głosu – Rada wniosku nie przyjęła.

Wobec powyŜszego druk nr 16 został z porządku obrad wycofany.

Przewodniczący Rady poinformował, Ŝe do porządku obrad wprowadził:
– projekt uchwały w sprawie powołania zespołu ds. opinii o zgłoszonych

kandydatach w wyborach uzupełniających na ławników;
– projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXVII/318/04 Rady Miasta

Piły w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków
transportowych – pismo Prezydenta Miasta stanowi załącznik do protokołu.

Za przyj ęciem porządku ze zmianami głosowało 22 radnych, 1 radny wstrzymał
się od głosu, porządek przyjęty został większością głosów.

Porządek obrad przedstawia się następująco:
1.Sprawy regulaminowe:

a/ otwarcie sesji;
b/ stwierdzenie quorum;
c/ przyjęcie protokołu z obrad XV sesji Rady Miasta Piły.

2.Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Piły o podejmowanych działaniach
   pomiędzy XV a XVI sesją Rady Miasta Piły.
3.Sprawozdanie Prezydenta Miasta Piły o pracach Prezydenta Miasta Piły w okresie
   międzysesyjnym, zwłaszcza z wykonania uchwał Rady Miasta Piły.
4.Projekt uchwały  w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIV/406/05 Rady Miasta Piły 
   z dnia 31 maja 2005 r. w sprawie wysokości opłat za usługi przewozowe
   świadczone przez Miejski Zakład Komunikacji Spółkę z o.o. w Pile.
5.Projekt uchwały w sprawie ustalenia najniŜszego wynagrodzenia zasadniczego

oraz wartości jednego punktu w tabeli wynagrodzeń Miejskiego Zakładu
Gospodarki Mieszkaniowej w Pile.

6.Projekt uchwały w sprawie statutu Miejskiego Zakładu Gospodarki
Mieszkaniowej w Pile.

7.Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego
miasta Piły  w rejonie ul. Walki Młodych.

8.Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego
miasta Piły w rejonie ulic Okólnej i Walki Młodych.

9.Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego
miasta Piły w rejonie ulic Pogodnej i Wałeckiej.

10.Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego
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miasta Piły  w  rejonie al. Powstańców Wlkp. i ul. Fritsa Philipsa.
11.Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania

przestrzennego miasta Piły  w rejonie ul. Suchej.
12.Projekt uchwały w sprawie określenia warunków i trybu wspierania, w tym

finansowego, rozwoju sportu kwalifikowanego przez Gminę Piła.
13.Projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na zamianę nieruchomości między

Gminą Piła, a osobami fizycznymi.
14.Projekt uchwały w sprawie sprzedaŜy nieruchomości stanowiących własność

Gminy Piła.
15.Projekt uchwały w sprawie wyraŜenia woli oddania w najem terenu

zabudowanego, stanowiącego własność Gminy Piła, połoŜonego w Pile przy ul.
Motylewskiej 24, na okres powyŜej trzech lat.

16.Projekt uchwały w sprawie programu współpracy samorządu Gminy Piła z
organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami, o których mowa w art. 3
ust. 3 ustawy z 24 kwietnia 2003 roku o działalności poŜytku publicznego i o
wolontariacie na 2008 r.

17.Projekt uchwały w sprawie określenia liczby przeznaczonych do wydania
nowych licencji na wykonywanie transportu drogowego taksówką udzielanych
przedsiębiorcom w roku 2008.

18.Projekt uchwały w sprawie wyraŜenia opinii o celowości realizacji i
finansowania przedsięwzięcia polegającego na budowie dwóch zbiorników małej
retencji w Pile przy ul. Łęgi 2.

19.Projekt uchwały  w sprawie zmian w budŜecie miasta Piły na rok 2007.
20.Projekt uchwały w sprawie stawek dotacji przedmiotowych dla zakładów

budŜetowych i gospodarstw pomocniczych.
21.Projekt uchwały w sprawie powiadomienia Skarbnika Miejskiego o obowiązku

przedłoŜenia Radzie Miasta Piły oświadczenia lustracyjnego.
22.Projekt uchwały w sprawie powiadomienia Sekretarza Gminy Piła o obowiązku

przedłoŜenia Radzie Miasta Piły oświadczenia lustracyjnego.
23.Projekt uchwały w sprawie podwyŜszenia kapitału zakładowego Spółki – Pilskie

Towarzystwo Budownictwa Społecznego Spółka z o.o. w Pile.
24.Projekt uchwały w sprawie powołania zespołu ds. opinii ozgłoszonych

kandydatach w wyborach uzupełniających na ławników.
25.Projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXVII/318/04 Rady w sprawie

określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych. 
26.Interpelacje i zapytania.
27.Sprawy róŜne.
28.Zamknięcie obrad.

Ad-2/

Po udzieleniu dodatkowych wyjaśnień Radnym Mirosławie Rutkowskie-Krupka
i Rafałowi Zdziereli “Informacja Przewodnicz ącego Rady Miasta Piły o
podejmowanych działaniach pomiędzy XV a XVI sesją Rady przyjęta została
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do akceptującej wiadomości – informacja w załączeniu protokołu.
Ad-3/

Po udzieleniu dodatkowych informacji Radnej Marii Miler pr zez Naczelnik
Miejskiej Pracowni Urbanistycznej w sprawie pkt. 42 “Sprawozdanie o
pracach Prezydenta Miasta Piły w okresie międzysesyjnym, zwłaszcza z
wykonania uchwał Rady Miasta Piły” sprawozdanie przyjęte zostało  bez uwag.

Ad-4/

W sprawie projektu uchwały dot. zmiany uchwały Nr XXXIV/406 /05 Rady
Miasta Piły z dnia 31 maja 2005r. w sprawie wysokości opłat za usługi
przewozoweświadczone przez Miejski Zakład Komunikacji Spółkę z o.o. w Pile
głos zabrali:

Dyrektor MZK Antoni Serwacki  zreferował ww. projekt uchwały.

Przewodniczący Komisji poinformowali o przyj ęciu powyŜszego projektu
uchwały przez Komisje Rady.

Radny Rafał Zdzierela stwierdził, Ŝe zaproponowana podwyŜka biletów jest zbyt
duŜa, liczba osób jeŜdŜących autobusami w najbliŜszym roku zmniejszy się, ponadto
od kilku lat maleje liczba kursów, a mimo to MZK podnosi ceny biletów o 40%.
Radny zaproponował, by zwiększyć dotację i tym samym w dniu dzisiejszym nie
uchwalać proponowanych stawek.

Przeciwnego zdania byłRadny Jan Lus uznając, Ŝe nie wiadomo kogo dotować
poniewaŜ skoro spada liczba osób korzystających z autobusów to oznacza,Ŝe
społeczeństwo wybrało inne środki lokomocji i przyczyną spadku osób
korzystających nie są ceny biletów.

Radna Maria Miler stwierdziła,Ŝe podwyŜki byłyby uzasadnione poniewaŜ wzrasta
cena paliwa, jest duŜa awaryjność taboru, radni Prawa i Sprawiedliwości byli
przeciwni prywatyzacji i nadal tak uwaŜają dlatego wstrzymają się przy głosowaniu
nad tym projektem.
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Zastępca Prezydenta Jerzy Wołoszyński m.in. stwierdził:
– nieuczciwym jest, wobec mieszkańców, informowanieŜe propozycja podwyŜek

wynosi 40%;
– warto przeanalizować wolumen przychodu, wzrost przychodu wynosi 9% na

biletach jednorazowych, a łączny wzrost wynosi 12,8%, ceny są zróŜnicowane, a
struktura taryf róŜna;

– prace nad prywatyzacją MZK trwają, wniosek firmy doradczej jest taki,Ŝe MZK
jest dobrą firmą, gospodarka finansowa jest tam poprawna;

– nie ma szans na prywatyzację, jeśli ten, który zaangaŜuje swój kapitał, nie osiągnie
zwrotu nakładów.

Radna Mirosława Rutkowska Krupka m.in. stwierdziła:
– przedstawione materiały dały lepszeświatło na całą sprawę, moja opinia nt

projektu uchwały jest pozytywna;
– przedstawiony bilans dowodzi,Ŝe spółka jest firmą gospodarną, a wpływające
środki są dobrze zagospodarowywane;

– nadwyŜka będzie wynosiła zaledwie 67 tys., a więc działania są ukierunkowane
na jakość, a nie na ilość, podwyŜek nie było od pewnego czasu i dlatego uwaŜam,
Ŝe ta podwyŜka cen biletów jest uzasadniona.

Przewodniczący Komisji BudŜetu i Rozwoju Miasta Tadeusz Rzemykowski
m.in. stwierdził:
– z analizy przedstawionych dokumentów przez Spółkę wynika, Ŝe Spółka, przy

obecnych cenach usług przewozowych i obecnej dotacji przezmiasto na poziomie
3,5 mln, nie moŜe kontynuować działalności w roku przyszłym;

– wbrew wypowiedziom Spółka nie jest dochodowa, bo zysk zamyka się kwotą
bliską zeru;

– na tej kwocie zaplanowany jest przyszłoroczny budŜet Spółki;
– w br. przewozy pasaŜerskie na terenie Piły są tak finansowane,Ŝe ok. 1/3

wszystkich przewozów dopłacamy z budŜetu miasta, a ok. 2/3 płacą pasaŜerowie;
– analizując działalność Spółki uwaŜam, Ŝe nic się tu nie zrobi, by obniŜyć koszty,

bo jest to bardzo dobrze prowadzona Spółka stąd przestrzegam przed jej
prywatyzacją, bo wzrosną ceny usług;

– mamy dwie moŜliwości: albo podnieść ceny i ludność zapłaci albo dopłacić z
budŜetu miasta 900 tys. ograniczając wydatki na inny cel.

Zastępca Prezydenta Jerzy Wołoszyński m.in. stwierdził:
- budŜet tegoroczny, jeśli chodzi o zagadnienia rozwojowe, jest wyjątkowy, Ŝaden
inny okres programowania w Unii Europejskiej nie będzie dawał tyle pieniędzy na
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wsparcie rozwojowe naszego kraju, gdybyśmy ograniczyli moŜliwości rozwojowe i
wspierali te eksploatacje to moŜemy duŜo stracić.
Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, 2 radnych było przeciwnych i 8
radnych wstrzymało się od głosu, uchwała podjęta został większością głosów –
uchwała stanowi załącznik do protokołu.

 
Ad-5/

Projekt uchwały w sprawie ustalenia najniŜszego wynagrodzenia zasadniczego
oraz wartości jednego punktu w tabeli wynagrodzeń Miejskiego Zakładu
Gospodarki Mieszkaniowej w Pile zreferował Zastępca Prezydenta Jerzy
Wołoszyński.

Przewodniczący Komisji poinformowali o przyj ęciu przez Komisje Rady ww.
projektu uchwały.

Za podjęciem uchwały głosowało 19 radnych, 4 radnych wstrzymało się od
głosu, uchwała podjęta została większością głosów – uchwała stanowizałącznik
do protokołu.

Ad-6/

Prezydent Jerzy Wołoszyński omówił projekt uchwały w sprawie statutu
Miejskiego Zakładu Gospodarki Mieszkaniowej w Pile.

Przewodniczący Komisji poinformowali o wyra Ŝeniu przez Komisje Rady
pozytywnej opinii o powyŜszym projekcie uchwały.

Radna Maria Miler proponowała dopisanie w § 1 roz. I – “na wniosek Prezydenta
Miasta”.

Radca Prawny Stefania Góralnik-Piechotastwierdziła,Ŝe brak jest podstaw do
dokonania takiego zapisu.

Uchwała podjęta została jednogłośnie – uchwała stanowi załącznik do protokołu.
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Ad-7/

Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego miasta Piły w rejonie ul. Walki Młodych przedstawiła Naczelnik
Miejskiej Pracowni Urbanistycznej Tomira Oleszak.

Przewodniczący Komisji BudŜetu i Rozwoju Miasta Tadeusz Rzemykowski i
Przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej Radosław Ciemięga
poinformowali o przyj ęciu przez Komisje ww. projektu uchwały większością
głosów, Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Zbigniew Pyziak
poinformował, Ŝe Komisja głosowała następująco: za 0, przeciw 0, wstrzymało
się od głosu 9 radnych.

Za przyj ęciem Załącznika Nr 2 dot. stwierdzenia zgodności miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego z ustaleniami studium uwarunkowań i
kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta Piły głosowało 17
radnych, 4 radnych wstrzymało się od głosu.

Obecni na saliPanowie Kurzac rozdali radnym koncepcje i zaprezentowali
wizualizację mającego tam powstać obiektu – koncepcja w załączeniu protokołu.

Uchwała podjęta została jednogłośnie – uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ogłoszono 10 minutową przerwę.

Ad-8/

Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego miasta Piły w rejonie ulic Okólnej i Walki Młodych omówiła
Pani Tomira Oleszak.

Przewodniczący Komisji poinformowali o przyj ęciu ww. projektu uchwały
przez Komisje Rady.
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Za przyj ęciem Załącznika Nr 2 dot. stwierdzenia zgodności miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego z ustaleniami studium uwarunkowań i
kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta Piły Rada opowiedziała
się jednogłośnie.

Uchwała podjęta została jednogłośnie – uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad-9/

Naczelnik Miejskiej Pracowni Urbanistycznej zreferowała projekt uchwały w
sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Piły w
rejonie ulic Pogodnej i Wałeckiej.

Przewodniczący Komisji poinformowali o przyj ęciu przez Komisje Rady
powyŜszego projektu uchwały.

Za przyj ęciem Załącznika Nr 2 dot. stwierdzenia zgodności miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego z ustaleniami studium uwarunkowań i
kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta Piły Rada opowiedziała
się jednogłośnie.

Uchwała podjęta została jednogłośnie – uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad-10/

Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego miasta Piły w rejonie al. Powstańców Wlkp. i ul. Fritsa Philipsa
omówiła Pani Oleszak.

Ww. projekt uchwały przyj ęty został przez Komisje Rady.

Za przyj ęciem Załącznika Nr 3 dot. rozstrzygnięcia o sposobie realizacji,
zapisanych w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego miasta Piły
w rejonie al. Powstańców Wlkp. i ul. Fritsa Philipsa, inwestycji z zakresu
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infrastruktury technicznej, które nale Ŝą do zadań własnych gminy oraz
zasadach ich finansowania Rada opowiedziała się jednogłośnie.
Za przyj ęciem Załącznika Nr 2 dot. stwierdzenia zgodności miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego z ustaleniami studium uwarunkowań i
kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta Piły Rada opowiedziała
się jednogłośnie.

Uchwała podjęta została jednogłośnie – uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad-11/

Naczelnik Miejskiej Pracowni Urbanistycznej zreferowała projekt uchwały w
sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Piły w
rejonie ul. Suchej.

Przewodniczący Komisji poinformowali o wyra Ŝeniu przez Komisje Rady
pozytywnej opinii o ww. projekcie uchwały.
 
Za przyj ęciem Załącznika Nr 4 dot. rozstrzygnięcia o sposobie rozpatrzenia
uwag do projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta
Piły w rejonie ul. Suchej Rada opowiedziała się jednogłośnie.

Za przyj ęciem Załącznika Nr 3 dot. rozstrzygnięcia o sposobie realizacji,
zapisanych w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego miasta Piły
w rejonie ul. Suchej, inwestycji z zakresu infrastruktury technicznej, które
naleŜą do zadań własnych gminy oraz zasadach ich finansowania Rada
opowiedziała się jednogłośnie.

Za przyj ęciem Załącznika Nr 2 dot. stwierdzenia zgodności miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego z ustaleniami studium uwarunkowań i
kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta Piły Rada opowiedziała
się jednogłośnie.

Uchwała podjęta została jednogłośnie – uchwała stanowi załącznik do protokołu.
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Ad-12/

Projekt uchwały w sprawie określenia warunków i trybu wspierania, w tym
finansowego, rozwoju sportu kwalifikowanego przez Gminę Piła zreferowała
Naczelnik Wydziału Kultury i Sportu Małgorzata Ciemięga.

Przewodniczący Komisji BudŜetu i Rozwoju Miasta Tadeusz Rzemykowski
poinformował, Ŝe projekt powyŜszej uchwały przyjęty został 3 głosami “za”
przy 3 głosach wstrzymujących się.

Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Zbigniew Pyziak poinformowało
przyj ęciu ww. projektu uchwały z poprawką dotyczącą zamiany wyrazu “gry”,
w § 2 pkt. 4 na wyraz “udziału”.

Przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej Radosław Ciemięga
poinformował o wyraŜeniu pozytywnej opinii o projekcie uchwały.

Za wnioskiem Komisji Spraw Społecznym dot. zapisania w § 2 pkt. 4 , zamiast
wyrazu “gry” wyrazu “udziału” Rada opowiedziała si ę jednogłośnie.

Radny Rafał Zdzierela zapytał, ile klubów moŜe skorzystać ześrodków gminy przy
tak wprowadzonym zapisie.

Naczelnik Ciemięga stwierdziła, Ŝe w chwili obecnej jeden.

Prezydent Miasta Zbigniew Kosmatka m.in. stwierdził:
moim zdaniem jest nieco inaczej, wnieśliście Państwo poprawkę, która mówi o
udziale, a nie grze, ten niuans polega na tym,Ŝe jest to uprawnienie, a nie koniecznie
gra w danym momencie, w danym sezonie natomiast zawodnik posiada uprawnienie
do tego, Ŝeby grać w najwyŜszej klasie rozgrywek.

Przewodniczący Rady Paweł Jarczak m.in. stwierdził
czyli zawodnik grający w niŜszej klasie rozgrywkowej na podstawie licencji, na
podstawie której równieŜ mógłby grać w najwyŜszej klasie, jest uprawniony do
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skorzystania z ustawy dot. sportu kwalifikowanego.

Prezydent Kosmatka stwierdził, Ŝe nadrzędnym aktem jest ustawa o sporcie
kwalifikowanym, która wymienia nie tylko najwyŜszą klasę.

Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Czapiewski stwierdził, Ŝe słowo “udział”
poszerza tę grę poniewaŜ są dyscypliny, których nie moŜna nazwać grą np. pływanie,
a przy takim zapisie będzie moŜna skorzystać z takiego wsparcia.

Uchwała, wraz z wcześniej przyj ętą poprawką, podjęta została jednogłośnie –
uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad-13/

Projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na zamianę nieruchomości między
Gminą Piła, a osobami fizycznymi przedstawiła Naczelnik Wydziału
Gospodarki Nieruchomościami Cyryla Dobecka.

Przewodniczący Komisji poinformowali o wyra Ŝeniu przez Komisje Rady
pozytywnej opinii o powyŜszym projekcie uchwały.

Uchwała podjęta została jednogłośnie – uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad-14/

Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami omówiła projekt uchwały w
sprawie sprzedaŜy nieruchomości stanowiących własność Gminy Piła.

Przewodniczący Komisji poinformowali o przyj ęciu ww. projektu przez
Komisje Rady.

Uchwała podjęta została jednogłośnie – uchwała stanowi załącznik do protokołu.
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Ad-15/

Projekt uchwały w sprawie wyraŜenia woli oddania w najem terenu
zabudowanego, stanowiącego własność Gminy Piła, połoŜonego w Pile przy ul.
Motylewskiej 24, na okres powyŜej trzech lat zreferowała Naczelnik Dobecka.

Przewodniczący Komisji poinformowali o przyj ęciu przez Komisje ww.
projektu uchwały.

Uchwała podjęta została jednogłośnie – uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad-16/

Projekt uchwały w sprawie programu współpracy z organizacjami
pozarządowymi oraz innymi podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy
z dnia 24 kwietnia 2003r. o działalności poŜytku publicznego i o wolontariacie
na 2008 rok przedstawiła Naczelnik Wydziału Promocji i Rozwoju Mirosława
Dziuba.

Przewodniczący Komisji poinformowali o wyra Ŝeniu przez Komisje Rady
pozytywnej opinii o powyŜszym projekcie uchwały.

Po udzieleniu dodatkowych informacji Radnej Mirosławie Rutkowskiej -
Krupka przez Panią Dziubę uchwała podjęta została jednogłośnie – uchwała
stanowi załącznik do protokołu.

Ad-17/

Naczelnik Wydziału Promocji i Rozwoju omówiła projekt uchwały w sprawie
określenia liczby przeznaczonych do wydania nowych licencji na wykonywanie
transportu drogowego taksówką udzielanych przedsiębiorcom w roku 2008.

Przewodniczący Komisji poinformowali o przyj ęciu ww. projektu uchwały z
zapisaniem w § 1  “50 “nowych licencji.
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Rada, jednogłośnie opowiedziała się za zapisaniem w § 1 ilości 50 nowych
licencji.

Uchwała podjęta została jednogłośnie – uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad-18/

Projekt uchwały w sprawie wyraŜenia opinii o celowości realizacji i
finansowania przedsięwzięcia polegającego na budowie dwóch zbiorników
małej retencji w Pile przy ul. Ł ęgi 2 zreferował Naczelnik Wydziału Gospodarki
Komunalnej Jerzy Mac.

Przewodniczący Komisji poinformowali o przyj ęciu przez Komisje Rady ww.
projektu uchwały. 

Za wpisaniem w § 1 wyrazu “pozytywnie” opowiedziało się 19 radnych, 4
radnych wstrzymało się od głosu.

Za podjęciem uchwały głosowało 19 radnych, 4 radnych wstrzymało się od
głosu – uchwała podjęta została większością głosów –uchwała stanowi załącznik
do protokołu.

Ad-19/

Projekt uchwały w sprawie zmian w budŜecie miasta Piły, wraz z trzema
autopoprawkami, przedstawiła Skarbnik Miejski Danuta Drabik.

Przewodniczący Komisji poinformowali o przyj ęciu ww. projektu przez
Komisje Rady.

Radna Maria Miler m.in. stwierdziła:
– w budŜecie z 20 lutego 2007r. w § 1 były zapisane 3 mln, a teraz jest 8 mln;
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– w § 4 jest zapisany pkt 6, a budŜecie z 20 lutego 2007r. pkt 6 nie było.

Skarbnik Miejski Danuta Drabik m.in. stwierdziła:
– jest taka procedura,Ŝe wszystkie sprawy dotyczące terminologii jak równieŜ

konstrukcji projektów uchwał nadzorują prawnicy, a więc jest to prawidłowe z
punktu widzenia prawa;

– odwołanie do § 1 uchwały naleŜy czytać, Ŝe jest to uchwała – matka, w której
przez cały rok dokonywaliście Państwo zmian, a więc tę uchwałę z 20 lutego
2007r. trzeba czytać razem ze zmianami;

– w tej uchwale faktycznie kwota zobowiązań została ustalona w wysokości 3 mln,
ale zmiany były w październiku 2007r. na kwotę 8 mln, teraz jest propozycja, by tę
wielkość ustalić na 10 mln;

– zapisy z ustawy o finansach publicznych skomplikowały sprawę zaciągania
zobowiązań przez kierowników jednostek podległych gminie i dlatego naten
moment zostały ustalone kwoty zgodne z przepisami tej ustawy;

– RIO doszła do wniosku,Ŝe te zapisy nie są prawidłowe i komplikują proces
podejmowania decyzji, czy działania ciągłości jednostki, w związku z tym
dokonano zmiany zapisów tej uchwały, gdzie pozwolono kierownikom jednostek,
po uprzednim uzyskaniu upowaŜnienia, dokonywać zmian stąd te zmiany kwot i
stąd jest ustalona prawidłowa kwota tych przewidywanych zobowiązań, które
zostaną zaciągnięte do końca grudnia 2007r., a które się wiąŜą z bieŜącym
działaniem wszystkich jednostek;

– § 4 – pkt 6 został ustalony po zmianie przepisów i wprowadzonyna
październikowej sesji.

Za podjęciem uchwały, wraz z autopoprawkami, głosowało 12 radnych,11
radnych wstrzymało się od głosu – uchwała podjęta została większością głosów -
- uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Ad-20/

Projekt uchwały w sprawie stawek dotacji przedmiotowych dla gospodarstw
pomocniczych i zakładów budŜetowych przedstawiła Skarbnik Miejski Danuta
Drabik.

Projekt powyŜszej uchwały przyjęty został przez Komisje Rady.

Uchwała podjęta została jednogłośnie – uchwała stanowi załącznik do protokołu.
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Ad-21/

Projekt uchwały w sprawie powiadomienia Skarbnika Miejskiego o obowiązku
przedłoŜenia Radzie Miasta Piły oświadczenia lustracyjnego przedstawił
Przewodniczący Rady Paweł Jarczak.

Uchwała podjęta została jednogłośnie – uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad-22/

Projekt uchwały w sprawie powiadomienia Sekretarza Gminy oobowiązku
przedłoŜenia Radzie Miasta Piły oświadczenia lustracyjnego omówił
Przewodniczący Rady Miasta Piły.

Uchwała podjęta została jednogłośnie – uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad-23/

Projekt uchwały w sprawie podwyŜszenia kapitału zakładowego Spółki – Pilskie
Towarzystwo Budownictwa Społecznego Spółka z o.o. w Pile przedstawił
Zastępca Prezydenta Jerzy Wołoszyński.

Przewodniczący Komisji poinformowali o wyra Ŝeniu przez Komisje Rady
pozytywnej opinii o powyŜszym projekcie uchwały.

Pan Remigiusz Dekarli przedstawił prezentację Spółki.

Po udzieleniu przezPrezydenta Wołoszyńskiego dodatkowych informacjiRadnej
Marii Miler uchwała podj ęta została jednogłośnie – uchwała stanowi załącznik
do protokołu.

Ad-24/

Przewodniczący Rady przedstawił pismo Prezesa Sądu w sprawie wyborów
uzupełniających ławników, poinformował o konieczności powołania zespołu

15



opiniującego jednocześnie proponując, by wybory uzupełniające przeprowadził
zespół w tym samym składzie jak w poprzednich wyborach.
Radni Włodzimierz Michalski, Leszek Partyka, Hubert Ciechanowski,
Kazimierz Kosmatka i Ryszard Pyziak wyrazili zgodę na udział w pracach
zespołu opiniującego.

Przewodniczący Rady przedstawił pismo Prezesa Sądu o ujecie w skład zespołu
Sędzi Aldony Ewertowskiej – Kraska, która wyraziła zgodę na udział w pracach
zespołu.

Innych kandydatur nie zgłoszono.

Rada, jednogłośnie, wyraziła zgodę na zamknięcie listy kandydatur.

Uchwała, z ww. składem, podjęta została jednogłośnie – uchwała stanowi
załącznik do protokołu.

Ad-25/

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXVII/318/04 Rady Miasta Piły w
sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych
zreferowała Skarbnik Miejski Danuta Drabik.

Przewodniczący Komisji poinformowali o przyj ęciu przez Komisje Rady ww.
projektu uchwały.

Uchwała podjęta została jednogłośnie – uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad-26/

Interpelacji i zapytań nie zgłoszono.

Ad-27/
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W sprawach róŜnych głos zabrali:

Przewodniczący Rady zapoznał zebranych z pismami, jakie wpłynęły do Biura
Rady – pisma w załączeniu protokołu.

Przewodniczący Rady poinformował o piśmie Prezydenta Miasta w sprawie
wyboru 3 przedstawicieli Rady do Komisji ds rewitalizacji obszarów powojskowych
– pismo stanowi załącznik do protokołu.

Przedstawicielami Rady w Komisji ds rewitalizacji obszarów powojskowych
zostali Radni Andrzej Czapiewski, Krzysztof Muchewicz i Tadeusz
Rzemykowski.

Przewodniczący Rady Paweł Jarczakpoinformował, iŜ obrady sesji z dnia 11
grudnia 2007r. zostały przesunięte na dzień 18 grudnia br.
Przewodniczący Rady zaproponował, by po odbyciu wszystkich posiedzeń Komisji
w sprawie projektu budŜetu miasta Piły na 2008r. odbyło się wspólne posiedzenie
wszystkich Komisji w dniu 11 grudnia br.

Prezydent Miasta Zbigniew Kosmatka przedstawił nowego Przewodniczącego
Rady Osiedla Staszyce Pana Mariana Małeckiego.

Ad-28/

W związku z wyczerpaniem porządku Przewodniczący Rady Miasta Piły Paweł
Jarczak zamknął obrady XVI sesji Rady Miasta Piły.

Protokołowała                                                         Przewodniczący Rady Miasta  Piły

Urszula Głąb                                                                      Paweł Jarczak
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